
Protokoll 
Kvalavåg veis årsmøte 16.02.2023 
Sakliste: godkjent 
Ordstyrer: Dagfinn Tyse 
Referent: Eva B. Kvalevaag 
Underskrift protokoll: Espen Holmedal og Hildegunn Moen 

Det var totalt 24 medlemmer på årsmøtet. 

Fra styret møtte: Dagfinn Tyse, Håvard Sandvik, Henning Fylkesnes, Vegard Solstad, Monika 

Stigen, Harald Stigen, Eva B. Kvalevaag 

Sak 1 
0 

Arsmelding 2022 
Vedlagt følger årsmelding for Kvalavåg velforening. 

Forslag til vedtak: 
Kvalavåg velforening godkjenner den framlagte årsmelding for 2022 med de merknader og 

endringer som foreligger. 

Vedtak: 
Kvalavåg velforening godkjenner den framlagte årsmelding for 2022. 



Sak 2 
Gjennomgang og godkjenning av regnskap for 2022 

Vedlagt følger regnskap for Kvalavåg velforening. 

Forslag til vedtak: 
Kvalavåg velforening godkjenner det fremlagte regnskap for 2022 med de merknader og 
endringer som foreligger. 

Vedtak: 
Kvalavåg velforening godkjenner det fremlagte regnskap for 2022. 

Sak3 
Fullmakt til oppgradering av kjøkken på grendahuset 

Kvalavåg Velforening har egne grendahuslokaler i kjelletasjen på Kvalavåg skole. Lokalene 
ble innredet på dugnad midt på 80-tallet. I dag brukes lokalene som gymsal for Kvalavåg 
Montesorri-skole, utleie til selskaper, og sist men ikke minst ti l velforeningens årlige 
arrangementer. Vår- og hersmars], 17.mai, St.hans feiring, bygdefest og julegrantenning har 
god oppslutning. Her kommer bygdefolk i alle aldre, men også gjester fra nabobygdene. På 
våre arrangementer serverer vi alltid middag, og etter nærmere 40 år ser vi nå et stort behov 
for oppgradering av kjøkkenet. 

Vi har innhentet pris på kjøkkeninnredning som tilfredsstiller mattilsynets krav, og vi ser at vi 
behøver økonomisk støtte for å få gjennomført prosjektet. 

Totalomkostninger for å renovere kjøkkenet er ca. 310.000,- 
For å realisere prosjektet er vi avhengig av å skaffe totalt 150.000,- i sponsor- og gavemidler, 
samt 160.000,- i egenkapital. 

Kvalavåg velforening har de siste 5 årene mottatt 127.000,- i grasrot-midler, og det er 
forventer/ budsjettert med ca. 23.000,- i grasrotmidler i inneværende år (pt. 7515,-). Styret 
ønsker å be årsmøtet om fullmakt ti l å bruke disse midlene (150.000,-) til renovering av 
kjøkkenet. 

For uten overnevnte sum i egenkapital, vil resterende beløp bli finansiert gjennom dugnad 
og eventuelle sponsormidler. Vi søker totalt tre aktører om midler. 

Årsmøtet foreslo også å søke "Agenda vestlandet" om midler. Dette vil styret ta tak i. 

Budsjett 
Pristilbud på kjøkken fra Norrøna (datert mai 2022) 255.000,- 
Renovering av gulv og vegger, anslagsvis 55.000,- 
Totalt ca. 310.000,- 



Forslag t i l  vedtak: 
Kvalavåg veis årsmøte gir styret i Kvalavåg velforening myndighet t i l  å bruke inntil 150.000,- 

av egenkapital ti l investering i nytt kjøkken på grendahuset. 

Vedtak: 
Kvalavåg veis årsmøte gir styret i Kvalavåg velforening myndighet t i l  å bruke inntil 150.000,- 

av egenkapital ti l investering i nytt kjøkken på grendahuset. 

Det settes ned ei "kjøkkengruppe" som tar initiativ med tanke på fremdrift av prosjektet. 

Sak 4 
Endring av vedtekter for Kvalavåg velforening 
Styret i Kvalavåg velforening ser at noen av paragrafene i foreningens vedtekter ikke er 

formålstjenlige slik de var tenk å være Det foreslås derfor følgende endring i Kvalavåg veis 

vedtekter: 

DEL I: 
§4.4: Setningen «Ingen kan ha styreverv lenger enn 6 år» strykes. 

DEL II: 
§4.4: Setningene « Frist for  å melde interesse fo r  leie ti l  konfirmasjon er 1. mai året i 

forvegen. Utleieansvarlig og formann sørger fo r  åpen loddtrekning innen 1. juni» 

Endres til: « Frist fo r  å melde interesse fo r  leie til konfirmasjon er 1.januar året i forvegen. 

Utleieansvarlig og leder sørger fo r  åpen loddtrekning innen 1. februar» 

I tillegg er vedtektene "renskrevet" for å sikre korrekt betydning og utfyllende forklaring. 

Styret vil derfor be om at vedtektene godkjennes slik de foreligger i utgave pr. 16.februar. 

Vedlegg: Kvalavåg veis vedtekter 

Forslag til vedtak: 

Kvalavåg veis vedteker godkjennes slik de foreligger i vedlegg etter ovennevne endringer. 

Vedtak: 
Kvalavåg veis vedteker godkjennes slik de foreligger i vedlegg etter ovennevne endringer. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt 



Sak 5 
Valg av nytt styre 

I følge vedtekter §4.4 for Kvalavåg velforening skal det hvert år være valg av nytt styre. Leder 
og styremedlemmer velges for to år om gangen. 

Valgkomiteen har i år bestått av Bjarne Hareide ,Richard Kvalevaag og Leif Arne Simonsen. 

Det foreligger ikke forslag til vedtak i saken. 

Valgkomiteens forslag: 
Følgende er forespurt og har sagt ja til å stille: 
Thomas Lauvås 
Monika Stigen 
Henning Fylkesnes 
Bjarne Hareide 
Espen Holmedal 

Det var ikke foreslått noen kandidater t i l  valgkomiteen. Siden Leif Arne Simonsen går ut, og 

Bjarne Ha reide går inn i styret, trengs det to nye representanter ti l valgkomiteen. 

Vedtak: 
Følgende representanter ble enstemmig valgt inn i styret: 
Thomas Lauvås 
Monika Stigen 
Henning Fylkesnes 
Bjarne Hareide 
Espen Holmedal 

Styret konstituerer seg selv. 

Valgkomiteen: 

Styret får myndighet av årsmøtet til å finne to nye representanter t i l  valgkomiteeen. 

Rikard Kvalevaag har to år igjen i komiteen 

Regnskapsfører: 
Arvid Alvsvåg har sagt ja ti l å være regnskapsfører et år t i l .  

Revisorer: 
Olav Kr. Kvalevaag og Elin Lande ble valgt for 2023. 



Sak 6 
Eventuelt: 
*Orientering om arbeidet i Avaldsnes bygdeutvalg. 
Etter at forslag t i l  kimmuneplan ble nedstemt av kommunestyret, har det ikke vært behov 

for aktivitet i utvalget. 

*Kort orientering angående vei gjennom Revadalen: 
Veien blir sannsynligvis liggende til 2025. 

Kvalavåg 17.02.2023 

c h  
Eva B. Kvalevaag, referent 

Hildegunn Moen Espen Holmedal 
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